Invitation to Patrick O'Brian: A musical voyage

The newly created Association Les Amis de Patrick O'Brian invites you to **Patrick O'Brian: A musical voyage**, starting at 18h30, Monday 12 December in the centre culturel of Collioure.

O'Brian is primarily famous as the author of **Master and Commander** and the 20 Aubrey-Maturin novels set during the Napoleonic wars. The writers Gildas Girodeau and Ellen Turner Hall and the musician Josep Cabré will present music (Mozart, Bach and Boccherini), photos and texts (in French and in English) to take you on a musical voyage of the maritime world of Patrick O'Brian.

Collioure was O'Brian's home for over 50 years. The association Les Amis de Patrick O'Brian has recently acquired the remaining contents of O'Brian's office. In collaboration with the Mairie of Collioure and the Commune des communes, we are working to make his books and objects available for public view and private study.

For an annual membership of 15 € you can help support our efforts to rescue and preserve part of our literary heritage. Our team will be on hand to answer your questions and sign you up.

The evening will close with an aperitif offered by Mas Cristine. www.mascristine.com

Invitation à Patrick O'Brian: Un voyage musical

La nouvelle association Les Amis de Patrick O'Brian vous invite à **Patrick O'Brian: Un voyage musical**, à partir de 18h30, le lundi 12 décembre au centre culturel de Collioure.

O'Brian est célèbre comme l'auteur de **Maitre à Bord** et pour les 20 romans Aubrey-Maturin situés pendant les guerres napoléoniennes. Les auteurs Gildas Girodeau et Ellen Turner Hall et le musicien Josep Cabré présenteront une soirée de musique (Mozart, Bach et Boccherini), des photos et des textes (en français et en anglais) pour vous emmener dans un voyage musical du monde maritime de Patrick O'Brian.

Collioure était la demeure d'O'Brian pendant plus de 50 ans. L'association Les Amis de Patrick O'Brian a récemment acquis le reste du contenu du bureau d'O'Brian. En collaboration avec la Mairie de Collioure et la Communauté de Communes, nous sommes en train de monter un projet pour mettre ses livres et ses objets à la disposition du public et de l'étude privée.

Pour une adhésion annuelle de 15 €, vous pouvez aider à soutenir nos efforts pour sauver et préserver cette partie de notre patrimoine littéraire. Notre équipe sera à votre disposition pour répondre à vos questions et vous inscrire.

La soirée se terminera par un apéritif offert par le Mas Cristine. www.mascristine.com.